
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 

Torsdag, d. 6. juni 2024, kl. 9.30 til 14.00, Pionér Allé 1, Tønder – 
Lokale 4101 – Sergenten. 
 
Mødets formål: 
 At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 

 Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 

Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Stine Palmelund, Simon Larsen, Hetty Møller, Martin Rodam, Lise Ploug, Susie Pedersen, 
Jannie Hansen, René Winzor, Torben Baun Madsen og Mette Andreasen 
 

Afbud: 
Bjarne Andersen og Tine Vestergaard Todsen 
 

Ordstyrer: 
Torben Baun 
 

Referent: 
Mette Andreasen 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

valgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 
 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Ingen bemærkninger 
 
Til repræsentantskabsmødet i Middelfart den 30. 
september 2024 ønsker Kim input til beretningen – han 
opfordrer til at sende emner fra hver valgenhed.  
 

3. 75 min. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Esbjerg v/Hetty: Der har været en meget positiv reaktion 
på uddeling af DTS-drikkeflasker. 
 
Tønder v/Torben: Ifm. forældelsesproblematikken har 
man skulle melde frivilligt overarbejde ind frem til 
november (dvs. fra uge 23 til uge 47)  
Der er hyret 40 vikarer ind, samt alle elever er sat på 
forældelsesopgaven.  
Nyt medlem pr 1/7-24. 



Også her har der været uddeling af drikkeflasker, som 
blev taget meget godt imod.  
 
Haderslev v/René: Det er vigtigt at være obs på de ældre 
medarbejdere, der måske kan have brug for lidt mere tid 
til oplæring ifm. nye opgaver. 
 
Middelfart v/Lise: Også her har der været uddeling af 
drikkeflasker med positiv reaktion. 
 
Padborg v/Simon: Der har været afholdt fælles TRIO-
møde.  
Der har også været uddeling af drikkeflasker i 
Toldstyrelsen.  
 
Ringe v/Mette: Udlån af lokaler til Vurderingsstyrelsen i 
Svendborg, da de mangler plads.  
Der er jobopslag som leder for ny SMS-enhed. 
Uddeling af drikkeflasker – positiv reaktion.  
 
Svendborg v/Martin: Der skal ansættes 40 nye 
medarbejdere (2 nye enheder) i efteråret.  
Der har været valgmøde i Svendborg med genvalg til 
Martin og Bjarne.  
Ny styrelsesdirektør besøger Svendborg på tirsdag den 
11. juni 2024.  
Der vil blive etableret en ny udviklingsenhed pr. 1. 
august.  
Der vil blive uddelt drikkeflasker til medlemmerne i 
næste uge.  
 
Spillemyndigheden v/Susie: Der har været afholdt SU 
med plan for MUS til næste år.  
 
Odense v/Stine: Også her har der været positiv respons 
på uddeling af drikkeflasker.  
 
Ribe v/Kim: Også her har der været uddeling af 
drikkeflasker. 
Der er sommerfest den 14. juni. 
 

4. 60 min. Dagsorden til HB-mødet 
d. 10.-11. juni 2024 på Comwell 
Køge Strand (D-O) 

Der mangler oplæg til punkterne til debat i kredsene. 
 
Pkt. 3 - Tillæg ´24 

 Der er meget stor forskel på, hvornår tillæggene 
bliver meldt ud.  
 

Pkt. 5 – TR-aftalen 

 Det bør ikke være ledelsen, der sætter rammerne 
for hvor meget tid TR’erne skal bruge på TR-
opgaven. 

 
Pkt. 6 – Arbejdstid 
- 
 
Pkt. 7 – Repræsentantskabsmøde (emner) 

 TR-aftalen 

 Ny proces for personalelinjeskift 

 Økonomi 
 

 
 



Pkt. 8 – Rekruttering 

 Der er pt. ikke muligt at ansatte nye 
medarbejdere i flere enheder/søjler i SKTST. 

 
Pkt. 9 - Koncernfælles lønpolitik 
- 
 
Pkt. 10 – Budgetter i SKFV 
- 
 
Pkt. 11 – Kompetenceudvikling – Kompetencefonden 

 Kunne mail om dette til TR’erne i stedet komme 
ud på DTS-nyt? 

 
Pkt. 12 – Erfaringsudveksling  
- 
 
Pkt. 13 – Erfaringsudveksling 
- 
 
Pkt. 14 – Arbejdsmiljø herunder indeklima 
- 
 
Pkt. 15 – Medlemsområdet – status på Løkken 
- 
 
Pkt. 16 – Regnskab 2023 udkast 
- 
 

5. 15 min.  Emner til Kredsseminar i Kollund d. 
18.-19. september 2024 (D) 

Input til temaer og indhold på seminaret. 

 
 Status på OK 24 

 Kredsbestyrelsesmøder fremadrettet 
 

6. 45 min. Orientering fra afdelinger og udvalg 
m.v. (O) 

Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Møde vedr. Teams v/Susie: Der har været afholdt møde 
om Teams i den nedsatte arbejdsgruppe.  
 
Jura v/Stine: Der skal snart afholdes SU. 
Ny underdirektør. 
 
Gældsstyrelsen v/Torben: David Fjord-Nielsen er ny 
styrelsesdirektør. Han besøger Tønder den 13. august.  
Resultat af lønforhandling i Borger udmeldt i går den 5. 
juni.  
 
Vurderingsstyrelsen v/Martin: Der har været afholdt 
styrelsesdage i Odense med 1000-1100 deltagere.  
SU-møde med ny styrelsesdirektør den 5. juni 2024. 
Møde med TR’erne i Svendborg på tirsdag den 11. juni.   
 
Person v/Kim: Som noget nyt bliver der lavet en årsplan 
for hver enhed – det er en prøve året ud og går i luften 
pr. 1. januar 2025. 
Orienteringslister vedr. tillæg er kommet ud i enhederne. 
 

7. 5 min. Eventuelt Åben debat og orientering. 
 

 


